
Vidám délelőtt Budapesten 

 

November 25-én áramszünet volt a városban. Felsős kollégáink elhatározták, hogy egy közös 

korcsolyázást szerveznek az egész felső tagozat számára. A gyerekek nagyon örültek a 

lehetőségnek, gyönyörű napsütésben, vidáman csúszkáltak a budapesti műjégpályán. A nagy 

csapat fáradtan, de sok élménnyel tért haza. 

 

 

 

Márton napi felvonulás 

 

Számunkra nagyon kedves látvány, amikor a Márton napi felvonulás napján megtelik a Fő tér, 

a város minden irányából közelednek az izgatott gyerekek kis lámpásaikkal. Idén a 3/b osztály 

nagy meglepetéssel készült. Szép fényekkel díszített teherautón érkeztek, hangos énekszóval, 

majd egy nagyon szívhez szóló német dalt énekeltek a fényt hozó gyerekekről. Majd elindult a 

vidám menet, melyet Szekeres Gréti gyönyörű lova vezetett. A felvonulás végén, mint minden 

évben, finom zsíroskenyér és forró tea várta a gyerekeket. Idén a szülői szervezet is hozzájárult 

a megvendégeléshez. Több asztal telt meg finomabbnál finomabb süteményekkel, melyeket a 

szülők sütöttek a Nagymarosi Iskoláért Alapítvány javára. Nagyon köszönjük a szülőknek a 

süteményeket, a szülői szervezetnek az összefogást és nem utolsósorban a támogatásokat, mely 

összeget az alsó iskola világításának korszerűsítésére fordítunk.  

Köszönjük Szekeres Grétinek, hogy vállalta a lovas szerepet, Tamás Ottónak a világító autót, 

Neubauer Ákosnak, hogy minden évben velünk van. 

Mint minden évben, idén is fáradtan, de nagyon jó érzéssel zártuk a napot. 

 

Heinczné Cserni Katalin 

 

 

 

Iskolába készülünk 

 

Két alkalommal is találkoztunk már a jövő tanévben első osztályt kezdő gyermekek szüleivel. 

Első alkalommal meghívást kaptunk egy óvodás szülői értekezletre. Egy logopédus bemutatott 

egy érdekes új módszert, mellyel hatékonyan lehet fejleszteni a gyerekek beszédét. Két óvónő 

tájékoztatta a szülőket speciális fejlesztésekről. Utána a tanítónők beszéltek az iskolaérettségről 

és arról, hogy milyen készségek szükségesek ahhoz, hogy az elsős diákok sikeresen 

beilleszkedjenek az iskolás életbe. 

A második találkozót az iskolában szerveztük. Itt is az iskolaérettség volt a téma. Két előadót 

hívtunk meg a szakszolgálattól. Fekete Gy. Nóra és Stedráné Szabó Anett nagyon érdekesen és 

részletesen beszéltek a gyerekek különböző készségeinek évek alatti változásáról. Elmondták 

azt is, hogy milyen fejlesztő foglalkozásokat és játékokat javasolnak, amivel segíthetik a szülők 

gyermekeik iskolaéretté válását. 

 

Zoller Csabáné 
 


